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Ledarträff 24 oktober kl 19.30 – 21.00 
Plats: Loftet 

 

Göran inleder träffen med en kort välkomnande 

Lag för lag 

Fotbollsslek 2017/2018 

Bra – Spelat vid Pottan, haft tur med vädret, hämtar grejerna vid containern vilket 
har fungerat bra, allt har fungerat bra, 3 ledare plus 2 andra medhjälpare, ca 25 
barn, inomhustider på söndagar, kan bli trångt om alla barnen kommer till 
inomhussäsongen, just söndagar ser väldigt fullt ut, eventuellt dela upp planen 
inomhus för att få till en bra kvalitet på träningen, får utvärdera under tiden när 
träningarna väl har startat. 

Pojkar 2016 

Bra – 26 inskrivna barn, brukar vara mellan 18 och 22, spelat 3-manna den här 
säsongen, behöver fler bollar vid träningarna. För närvarande har vi 5 ledare och 
två lagresurser och vi drar igång 8/11 inomhus, verkar som att det kan bli trångt 
inomhus. Vi kommer att spela futsal-serie i vinter, inget särskilda behov för 
tillfället. 

Flickor 2014, 2015, 2016 

Bra – kört sammandrag, 32 spelare, upplevs som många, så det blir kanske aktuellt 
att 16 bildar ett eget lag.  Vrena har också en gympasal men den är mindre än den i 
Stigtomta.  Om det finns ett behov kan gympasalen i Vrena användas. Laget 2016 
kommer att börja spela 5-manna till våren och samarbeta med Vrena, Styrelsen får 
hjälpa till med att kolla hur det funkar med att vara med i två föreningar, 2 ledare 
just nu, så det finns ett behov av fler ledare. 

Pojkar 2015 

3 tränare, 13 spelare, de flesta kommer frekvent på träningarna, de som vi har 
tappat har försvunnit, tror att de flesta kommer att komma även inomhus, spelat 
sammandrag under året, tränar vid pottan, 5-manna även nästa säsong, planen har 
varit bra under säsongen, ska försöka ha en gemensam träning med tjejerna, 
eventuellt behov av ytterligare mål då det finns önskemål om 3 planer vid pottan, 
styrelsen kan vara behjälplig för att kolla förutsättningarna. 

Pojkar/Flickor 2014 

21 barn aktiva, 16 kärntruppen, flera barn har aktiviteter som krockar, vissa barn 
vill inte träna bara spela match, nöjda med säsongen, spelat seriespel, massor av 
sammandrag, en del cuper, det har varit dåliga bollar och 3:orna håller inte luften. 
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Vi uppmanar att reklamera dem på en gång i stället för att göra det senare. 
Västarna luktar inte så gott – torkar inte när de hänger i containern, kanske skulle 
behöva tvättas, planerna har varit helt okej med tanke på förutsättningarna, först 
torrt sedan blött, en uppmaning är att försöka göra det man kan för att planen inte 
ska slitas bara framför målen, utan man kan vrida målen. Vi har börjat ett 
samarbete med lag från 2015. 

Pojkar 2013 

Bra säsong, 11–12 spelare, slutet 14-15 spelare, kommit till nya, tvungen att avstå 
spelare, spelare från IK Tun och från Vrena har kommit till. Sammanlagt har det 
blivit  7 stycken extra. Vi får se om det blir 1 eller 2 lag till nästa säsong, 2 cuper, 
varit en bra säsong, Johan Z kommer inte vara ledare. Vi har i nuläget 2 ledare och 
behöver ytterligare någon nästa år. 

Flickor 2013 

11 spelare från början, hade lite samarbete med 2012, 14 spelare i slutet av 
säsongen, bra säsong, bara en träning per vecka, inte så bra att träna samtidigt som 
killarna, seriespel 7-manna, spelat någon cup också, kan man göra något åt planen 
vid Tängsta och hur båsen är placerade, lite extra nålar till bollpumpen, tjejerna har 
vuxit en hel del så en översyn av kläderna behöver göras.  

Pojkar 2011/2012 

Sista året 7-manna, 9-manna nästa år, 15–16 på pappret, 10 spelare tränar 
kontinuerligt, lite brist på spelare, lite svårt med de spelare som inte är där hela 
tiden, Finspångcupen vilket kan rekommenderas, en cup inomhus, en bra säsong, 
spelat en del ihop med 09/10 som har haft ett behov vilket killarna har tyckt varit 
roligt, samarbetat med tjejerna vilket har funkat bra, en värvningskampanj, en idé 
kanske kan vara någon/några 2013 som är tidiga i sin utveckling 

Flickor 2010, 2011, 2012 

Ca 20 spelare just nu, 9-manna, några som har gått domarutbildning, några har 
varit på spelarläger, samarbete med 2013 också vilket har fungerat bra, behöver se 
över matchställen, eftersom många vuxit. Spelat cup på Rosvalla och spelat någon 
cup inomhus men inget seriespel. Vi är intresserade av att spela på konstgräs, 1 
gg/v fram till jul sedan 2 gg/v efter jul. Kanske blir det många lag på stora planen till 
nästa säsong, kanske behöver dela upp den stora planen vid träningar,  

Pojkar 2009/2010 

16 spelare i början, 15 i slutet, varit ca 10–12 pojkar, tappar två spelare efter 
säsong, spelat ca 20 matchar, en cup, tagit beslut om att lägga ned laget då det inte 
finns spelare för att kunna spela 11-manna, har tagit kontakt med Harg för att 
samarbeta med dem för de spelare som vill fortsätta, vi får se hur många hur 
många spelare som då väljer att fortsätta, kanske ca 10 som kan vara intresserad av 
att spela med 11/12, Jonas J och Kattis följer med på träningarna som tränare? Vi 
tappade 7 spelare förra året så signalen har funnits att lägga ned laget. 
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Ungdom 

Blev snuvade på seriesegern då förbundet gick in och bestämde omspel mellan 
Harg och Vrena. 13 spelare i början av säsongen, samarbete med A-lag, 6-7 nya 
spelare kom till som mest, 17-18 spelare ett tag, tappade några till innebandy, 
klarat fylla laget nästan helt själv, kommer troligtvis försöka göra samma resa nästa 
säsong, anmäla ett lag till div 7, verkar ändå finnas ett stort intresse av ungdomar 
som vill spela men inte för seriöst, värnplikten kan komma ställa till det då det är 
aktuellt igen – till hösten, kommer träna på konstgräs, kommer troligtvis träna med 
A-laget framöver, ska försöka komma iväg på en resa med laget då laget har jobbat 
ihop en del pengar. 

A-laget 

Började tungt då det inte fanns någon tränare, blev till slut några spelande tränare, 
div 5, med i toppstriden, hela laget har varit mer ansvarsfulla, kollektivet har varit 
en framgångsfaktor, samarbete med ungdomslaget, bra närvaro på event, 
träningar och matchar, sett bra ut hela säsongen, tjänat in hel del slantar under 
matcherna då det har varit ett högt publikantal på matcherna, hade bollkallar 
under match som var väldigt uppskattat, slutade på en 5:e plats i serien, lutar åt att 
fortsätta på samma koncept även nästa säsong, dilemmat har varit 
torsdagträningarna under hösten då mörkret påverkar, tänk om det går att få till 
strålkastare till planen? Det har varit krockar med andra lag då man måste trycka 
ihop sig på planen när mörkret påverkar. Herrlaget kommer vara inomhus inne i 
stan, Multihallen, fram till dess de går ut på konstgräset. 
 

Allmänna synpunkter/förslag/förbättringsförslag 

- Svårt att se när olika matcher spelas! En synpunkt! Kanske en idé att trycka upp 
planscher med alla matcher och sätta upp på olika ställen. Kanske även 
annonsera alla träningstider också så att det blir mer uppmärksamhet. 

- Kanske ett tillfälle i veckan där det är en ”öppen” träning för alla att som vill 
kan komma till? 

- Att klubben fixar och anordnar separata tillfällen för målvaktsträning där 
flera/alla som är intresserade kan komma och träna oavsett ålder? 

- Intresse av att starta i gång ett 2019-lag? Lägga upp på hemsidan, hitta en 
träningstid, marknadsföra sig, hitta några ledare som vill engagera sig, m.m. 
Kanske att anordna ett uppstartsmöte för att pejla av Intresset hos 
föräldrar/barn – kan vara ett bra sätt att marknadsföra detta! 

- Björkvik har en fin inomhushall – finns det möjlighet att få hyra en annan större 
hall? Gripen ska också ha kvar inomhustider. 

- Medlemsavgifter, vad är riktlinjerna för hur medlemsavgifterna tas ut när 
någon börjar väldigt sent på säsongen? Det skulle vara bra om det finns det så 
att det blir lika för alla? Gå ut med tydlig information till klubbens ledare så att 
de kan informera föräldrar vid frågor. En fråga för styrelsen att hantera! 
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Samordnare för tränarutbildningar i klubben 

- Någon som är intresserad för att ta det uppdraget i klubben? Therese har haft den rollen tidigare 
och det är inte så betungande om man bara har det uppdraget. Kanske innebär ca 1 timme i 
veckan och behöver även vara lite företagsam. Sätta nivån för vilka utbildningar våra ledare ska ha 
i klubben! Är det flera så går det att arrangera utbildningen här i Stigtomta. Viktigt att våra ledare 
då anmäler sig och fyller utbildningen. Det är nog ganska stort behov av även nästa 
utbildningssteg. 

Samordnare för träningstider 

Konstgrästiderna för kommande säsong är på gång 
Styrelsen har tagit rollen att samordna detta. 

Domaransvarig för ungdomar 

Behöver hitta en ny samordnare efter Anna. Hitta och se till att klubben har 
domare samt att boka in domare till matcherna hemmamatcherna. 

    


